

To: The Egyptian Exchange,
Greetings,

السادة / البورصة المصرية المحترمين

تحية طيبة وبعد ،

Subject: Resumption of natural gas supply and operations of Egypt Kuwait Holding Company subsidiary "Alexandria Fertilizers Company" factories.

الموضوع : عودة إمداد الغاز الطبيعي وبدء تشغيل مصانع الشركة التابعة للشركة القابضة المصرية الكويتية "شركة الاسكندرية للأسمدة".

Referring to the company's disclosure dated 5 June 2024, regarding the fluctuation of natural gas pressure in the regional network which resulted in the shutdown of "Alexandria Fertilizers Company" factories, a subsidiary of Egypt Kuwait Holding Company, until the network pressures stabilize.

بالإشارة إلى افصاح الشركة بتاريخ 5 يونيو 2024 والخاص بتذبذب ضغط الغاز الطبيعي في الشبكة الإقليمية، مما نتج عنه توقف مصانع الشركة التابعة للشركة القابضة المصرية الكويتية "شركة الاسكندرية للأسمدة"، لحين استقرار ضغوط الشبكة.

We would like to inform you of the resumption of the gas supply and operations at the factories of Egypt Kuwait Holding Company's subsidiary "Alexandria Fertilizers Company", after the natural gas network pressure has stabilized:

نود أن نحيط سيادتكم علمًا بعودة إمداد الغاز الطبيعي وبدء تشغيل مصانع الشركة التابعة للشركة القابضة المصرية الكويتية "شركة الاسكندرية للأسمدة"، وذلك بعد انتظام ضغط الغاز الطبيعي بالشبكة .

Best Regards,

وتفضلاً بقبول وافر التحية والاحترام ،

هاني عزام

Hany Azzam

رئيس قطاع الحوكمة

Head of Corporate Governance

Date: 9/6/2024

التاريخ : 2024/6/9

الشركة القابضة المصرية الكويتية ش.م.م

C.R. # 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St.,
Aguouza, Giza, Egypt

Tel.: +202 3336 3300 - Fax: +202 3335 8989

س.ت: ١١٤٦٤٨ - شارع حسن محمد الرزاز

(نواحى سابقا) - العجوزة - الجيزة - مصر

ت: ٢٠٢٢٣٦٣٣٠٠ - فاكس: ٢٠٢٢٥٨٩٨٩

